
MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO   SPIŠSKÉ    VLACHY 
 

    Zápisnica 
z 34. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch. 
konaného dňa 22.9.2009 
 
 
Prítomní: primátor     Ľubomír Fifík 
   poslanci MsZ   Mgr. Vladimír Baloga 
           Mgr. Štefan Blaščák 
           Ján Čurilla 
           Ing. Michal Kiššák 
           Mgr. Ján Kočiš 
           Ing. Jozef Repaský 
           Michal Vaľko 
           Mgr. Mária Chudíková 
           Ing. Juraj Jánošík 
neprítomní poslanci MsZ – ospravedlnení: 
           Ing. Ladislav Šterbinský 
           Vladimír Grega 
hlavný kontrolór mesta  Ing. František Stanislav 
  prítomní:  p. Milan Straka, občan, Spišské Vlachy 
        Ing. Pavol Gubka, riad. ZŠ Komenského 6 
 
Program rokovania:  1. Otvorenie 
         2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov    
                                          zápisnice 
         3. Zakúpenie snežnej tyče a príslušenstvom na  
                                          zasnežovanie svahu Zahurou (dotácia 
KSK) 
         4. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti (starý Detský  
                                         domov) 
          5. Návrh zmien v rozpočte 
         6. Rôzne 
         7. Diskusia 
         8. Uznesenie, záver 
 
K bodu 1          
  Rokovanie otvoril a prítomných poslancov, hlavného kontrolóra, 
pozvaných prítomných a občanov privítal primátor mesta pán Ľubomír Fifík. 
Predložil návrh programu zasadnutia,  po jeho schválení týmto programom 
rokovanie riadil. 
Ing. M. Kiššák: Navrhujem zmenu hlavného bodu – hlavný bod Úprava 
rozpočtu. 



K bodu 2 
   Do návrhovej komisie MsZ boli zvolení: predseda Mgr. Mária Chudíková,  
               za členov NK boli zvolení: Ing. Michal Kiššák, Mgr Štefan 
Blaščák 
      za overovateľov zápisnice určil primátor: Mgr. Vladimíra Balogu,                              
Mgr. Jána Kočiša 
 Za zapisovateľku bola určená Soňa Kandríková 
 
Ing. M. Kiššák: Upozorňujem na opätovné porušenie zákona. Pán primátor 
nebola zverejnená pozvánka na informačnej tabuli ani v rozhlase. 
 
K bodu 3 
 Návrh zmien v rozpočte 
Primátor: V kapitálových výdavkoch sme našli prostriedky, ktoré by nám mohli 
pomôcť. Navrhujem nevstupovať do projektov a vecí  ako – čistička 
odpadových vôd, rekonštrukcia domu smútku, splátka úveru, nákup rezačky, 
oprava ciest - spolu to vychádza  cca 4.000.000,- Sk. Čo sa týka vodovodu na 
Dobrej Vôli bude to stáť cca 360.000,- Sk okolo 900,00,- Sk máme dostať od 
štátu. 
  Máme schválenú dotáciu 3 000,- Eur s KSK na zakúpenie snežnej tyče,             
50 000,- Sk s turisticko – lyžiarského oddielu a zvyšok doplatí mesto z rozpočtu. 
Vlastníkom bude mesto, MŠK Tatran to bude mať v správcovstve, bude sa platiť 
nájom mestu, aby sa vyrovnala čiastka, ktorú mesto poskytlo. 
Kontrolór: Predložil návrh zmien v rozpočte. Hľadali sa možnosti odkiaľ 
presunúť finančné prostriedky, v pluse sú veci, na ktorých sa môže ušetriť, 
v mínuse je to, čo ťaží náš rozpočet. 
V programe dva máme prečerpanie v kronike mesta, návrh znížiť výdavky na 
Dom smútku. odpadové hospodárstvo – vyňať projektové práce z ČOV, 
vypustiť financie na opravu ciest. 
Šport – zvýšiť rozpočet, čo sa týka infraštruktúry – je vyššia elektrina.... Všetky 
ostatné položky sú uvedené v prílohe vo vypracovanom návrhu zmien 
v rozpočte. 
Po sčítaní týchto položiek nám chýba ešte 77.426,- Eur. Ďalšie možne výdavky: 
SEZO, Ekover, MŠ, CVČ, Mestské hospodárstvo, ČOV. 
Primátor: Vyzval poslancov, aby predložili svoje návrhy. Je tu jedna možnosť na 
prínos financií, ktorá je aj v programe, odpredaj bývalého detského domova. 
Ing .M. Kiššák. Do konca roka nám chýba 4.000.000,- Sk. Žiadal som 
primátora, aby zastavil práce na cintoríne, chata tiež nebola v rozpočte 
plánovaná, projekt Biomaasa – primátor porušil uznesenie MsZ, začal na tomto 
projekte pracovať bez súhlasu zastupiteľstva. 
Primátor: Cintorín – začalo sa na začiatku roka, bola súťaž o stavebnú firmu, 
materiál sme zohnali z Poľska a čo sa týka kovania najlepšiu ponuku dal 
Mercator Kovo. Milión bol nasmerovaný tak, že to čo budeme môcť zaplatíme 



na budúci rok sa to doplatí. Ja som neporušil zákon, lebo bola súťaž na firmu a 
snažil som sa vybaviť čo najlepšie ponuku a cenu. Určité veci sú rozbehnuté 
a nedá sa to len tak stopnúť.  
Ing. M Kiššák: p. primátor nemýľ si firmu s mestom, je to hrubé porušenie 
zákona, zmluva je urobená na tri roky. 
Primátor: ponuky, ktoré boli urobené boli na kamenné ploty. 
Mgr. V Baloga: Stĺpy, ktoré sú na cintoríne urobené si myslím mohli byť od 
seba aj vo väčšej vzdialenosti a ušetrili by sme na materiále. Podľa mňa ušlo tam 
minimálne 500,000,- Sk 
Primátor: Páni poslanci nie je dôležité len kritizovať, ale treba aj prísť povedať 
svoj návrh a pomôcť. 
Ing. M. Kiššák: Voči mojej osobe si nelojálny, ja som ti navrhol, že ti 
kedykoľvek pomôžem. Dal som návrh, aby sa stavba pozastavila, nech sa to 
sfakturuje, aby sme vedeli koľko sme minuli na rok 2009. 
 
K bodu 4 
 Zakúpenie snežnej tyče Zahurou  
Primátor: Ako som už spomínal máme schválenú dotácie 3.000,- Eur.  s KSK 
na zakúpenie snežnej tyče, 50,000,- Sk s turisticko-lyžiarského oddielu a zvyšok 
doplatí mesto cca 150.000,- Sk z rozpočtu. Vlastníkom bude mesto, MŠK Tatran 
to bude mať v správcovstve, bude sa platiť nájom mestu aby sa vyrovnala 
čiastka, ktorú mesto poskytlo. 
Mgr. V. Baloga: Z našich peňazí sme zakúpili eklektrospotrebiče, na ktorých 
ušetríme 50% oproti minulému roku. Futbalu sa stiahlo 100.000,- Sk, 
nesúhlasím aby sa taká čiastka stiahla futbalu. 
Ing. J. Jánošík: Snežná tyč – tých 50.000,- Sk dáme a peniaze sa vezmú futbalu. 
Ten zvyšok sa môže splatiť nájmom, ako už bolo spomínané. Musíme tam 
zabezpečiť veci ako je voda, elektrina a to sme ochotní urobiť. 
Ing. M. Kiššák: Som za čo sa týka snežnej tyče. Musím sa ale vrátiť 
k Mestskému hospodárstvu, nieje tam vyriešené nič. Nedoplatky od nájomníkov 
nikto nevymáha. P. Ešek zobral 80.000,- Sk za vyúčtovanie a nájomníci ešte dali 
200,- Sk za to vyúčtovanie.  
Primátor: Časovo to nestíham, žiadal som aby ste mi pomohli. 
Ing. M. Kiššák: Všetko je pripravené, treba ísť podpísať zmluvy, aby to bolo 
zmluvne ošetrené. Treba vymáhať nedoplatky. 
Mgr. V. Baloga: Chcem sa opýtať ako to je s multifunkčním ihriskom a bude 
toho roku klzisko? 
Primátor: Multifunkčné ihrisko sa robiť bude a taktiež aj klzisko. Klzisko ale 
treba doriešiť, povrch treba napr. zaliať asfaltom, aby sa dal spraviť dobrý ľad. 
Mgr. V. Baloga: Keby sa tam dala antuka tak bude to lepšie, pretože asfalt nám 
o rok praskne. 
Primátor: Firma Joga by nám to zasypala skalami, aby sa dal urobiť ľad, ale 
navrhujem aby sa stretla športová komisia a doriešila to. 



 
 
K bodu 5 
 Návrh na odpredaj nehnuteľnosti - starý Detský domov 
Primátor: Máme 3 záujemcov o túto budovu. Znalecký posudok ešte nie je, 
takže cenu nemáme. 
Kontrolór: Treba vyhlásiť verejnú sútaž – zákon nám určuje aby sme to 
zverejnili, ale nemusíme uvádzať cenu, zverejniť podmienky obchodnej súťaže. 
Ing. J Jánosík: Treba byť opatrný, preto je dôležitý zámer. 
Ing. M. Kiššák: Doporučujem zámer – socialno rekreačné služby a zistiťči 
budova nespadá do pamiatkovej zóny. 
 
K bodu 6 
 Rôzne 
Ing. P. Gubka: Na prelome júla a augusta sa schválilo VZN o poplatkoch za 
záujmové útvary. Korekciu vo VZN chcem v tom – za každý záujmový útvar sa 
platí 1 eur. za 2 eur. bude žiak v dvoch krúžkoch, záujmové útvary rodičia 
s deťmi – 1 eur. pre každú vekovú kategóriu. Školský klub poplatok 0,50 eur. 
Ing. M. Kiššák: Sme za, treba zmenu VZN 
J. Čurilla: Bude sa vykonávať zber elektroodpadov? Na autobusovej zastávke 
nie je tabuľa z cestovným poriadkom. 
Primátor: Elektroodpad zbiera Brantner, tam sa to dá odniesť a na jeseň sa 
plánuje aj podomový zber. Tabuľu na cestovný poriadok som dal odstrániť ja, 
bola v zlom stave. Ale bolo by dobré cestovný poriadok umiestniť niekde na 
Kultúrny dom. 
Mgr. V. Baloga: Na Komenského ulici vystrájajú vandali, zničili tam dopravnú 
značku. 
Primátor: Je veľký problém s vandalmi kvôli kaviarni, na to sa sťažujú viaceri. 
Mgr. Chudíková, M. Vaľko, Ing J. Jánošík: Ľudia sa sťažujú na vypaľovanie 
doma, v charite, že pália sa veci ako PVC a podobne, je z toho znečistené celé 
okolie. 
Ing. J. Jánošík: Čo sa týka kontajnerov, treba ich nejako rozmiestniť alebo ich 
treba viac, pretože je veľký neporiadok okolo nich. 
Ing. M. Kiššák: Každá obec má určitý počet kontajnerov, podľa počtu 
obyvateľov. 
Ing. J. Jánošík: Nedajú sa zrekonštruovať hojdačky na sídlisku, sú v zlom stave. 
Primátor: Na minulom MsZ sa rozprávalo, aby sa ihrisko oplotilo, aby to bolo 
pre deti vhodné. Mali sme havarijnú situáciu v MŠ bola plná žumpa a na PZ to 
vyrazilo. Našli sme tam jednu šachtu, kde bolo 1,6 m vazeliny, všetky tri žumpy 
boli plné. Fekal pracoval 5 hodín, je to vyčistené a momentálne to odteká. Volal 
som s p. Karpinským ohľadom ČOV. K čističke nemáme skolaudovaný kanál na 
Jarnej ulici. Treba to riešiť. 



Ing. M. Kiššák: Všetci majú pripravené projekty, ale my nie. ČOV tu je len ju 
treba spustiť. Čo sa týka Leader-u, akonáhle to tam dáme nedostaneme na to 
s iných fondov. Je to otázka 4.-5. rokov treba sa vyjadriť čo chceme. 
Ing. J. Repaský: Žiadosť od p. Ing. Tatranskej o prenájom Klubu dôchodcov.  
Primátor: Už sa to rieši, má to na starosti p. Greňová 
 
K bodu 13   
       Diskusia poslancov a primátora je uvedená v jednotlivých bodoch 
rokovania. Všetky navrhované uznesenia na zasadnutí prešli schvaľovacím 
procesom a tvoria neoddeliteľnú prílohu tejto zápisnice. 
 
K bodu 14 
 Primátor mesta na záver rokovania poďakoval prítomným poslancom 
a zúčastneným pracovníkom Mestského úradu za aktívne plnenie úloh mesta 
a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
V Spišských Vlachoch 22. septembra 2009 
 
 
 
        Ľubomír F i f í k  
             primátor  
 
  
 
Overovatelia: Mgr. Vladimír Baloga .................................... 
       Mgr. Ján Kočiš   .................................... 
 
 
 
Zapisovateľka: Soňa Kandríková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

MESTSKÉ  ZASTUPITEĽSTVO  SPIŠSKÉ  VLACHY 
 
   Uznesenia  č. 34/2009 
 
z 34. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských 
Vlachoch, konaného dňa 22.9.2009 
 
Uznesenie č. 34/1  
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch   
 schvaľuje 

• program rokovania 34. mimoriadneho zasadania Mestského 
zastupiťeľstva dňa 22.9.2009, s vykonanou zmenou, hlavný bod Úprava 
rozpočtu 
a volí 

návrhovú komisiu MsZ v obsadení: predseda NK: Mgr. Mária Chudíková 
            členovia NK:  Ing. Michal Kiššák 
        Mgr. Štefam Blaščák 
––––––––––––––––––––––––––––– 
Hlasovanie: za 7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefam Blaščák, Ján Čurilla,     
Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko,              
Mgr. Mária Chudíková 
proti: 0 
zdržali sa hlasovania: 0 
nehlasovali: 2 

 
Uznesenie č. 34/2 
 
Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 
 schvaľuje 

• realizáciu povrchového systému zasnežovania v zmysle spracovanej 
projektovej dokumentácie a poveruje primátora mesta podpisom zmluvy 
s víťazom súťaže na dodávateľa stavby. 

Hlasovanie: za 9 
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefam Blaščák, Ján Čurilla, 
Ing. Michal Kiššák, mgr. Ján kočiš, Michal Vaľko, Mgr. 
Mária Chudíková, Ing juraj Jánošík, Ing. Jozef Repaský 



proti: 0 
zdržali sa hlasovania: 0 
nehlasovali: 0 
 

Uznesenie č. 34/3  
    
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

A .) súhlasí 
• s vyhlásením výberového konania na odpredaj nehnuteľnosti/domu – 

budova bývalej osobitnej školy, Partizánska 2 Spišské Vlachy, súpisné 
číslo 117 na pozemku č. 132/1 a priľahlých pozemkov KNC parcela č. 
132/1 o výmere 2 069 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
a pozemku 133/1 o výmere 6 337 m2 druh pozemku ostatné plochy k.ú. 
Spišské Vlachy, na účely sociálnych a rekreačno-ubytovacích služieb. 
S vyhlásením súťaže aj v celoštátnej tlači s podmienkami v zmysle 
zákona 138/1991 Zb, 
B.) súhlasí 

•         s vypracovaním znaleckého posudku na túto nehnuteľnosť 
 
C .) - mesto si vyhradzuje právo v prípade nevýhodných ponúk, resp.      

zmeny okolností pri predaji vyššie uvedeného majetku, ponuku na 
predaj zrušiť a ponuku opakovať 

 
Hlasovanie:  za 8 

       Mgr. Vladimír Baloga, mgr Štefan Blaščák, Ján Čurilla,
       Ing. Michal Kiššák, Michal Vaľko, Mgr. Mária 
Chudíková       Ing. Juraj Jánošík, Ing. Jozef Repaský  
       proti: 0 
       zdržali sa hlasovania: 1 Mgr. Ján Kočiš 
       nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 34/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 súhlasí 

D so spracovaním návrhov VZN o poplatkoch na čiastočnú úhradu 
nákladov v školských zariadeniach Školské stredisko záujmovej 
činnosti, Centrum voľného času, Školský klub 

 
 
Týmto sú podpísané všetky uznesenia. 
 
 
 



         Ľubomír F i f í k 
              Primátor    

 
  

 
   
       
       
 
 


